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Vr{ac je izrazio `equ da {est
vojnih objekta koji vi{e nisu
neophodni za funkcionisawe

sistema odbrane pre|e u
vlasni{tvo grada, dok bi

Ministarstvo za uzvrat dobilo
odre|en broj stanova i nov~ana

sredstva kao razliku u ceni

pokrajinskim vlastima koje su zainteresovane da na partnerskoj

osnovi sara|uju s Ministarstvom odbrane u vezi sa razmenom

imovine, transparentno i u obostranom interesu.

Ministar je istakao da je u Vr{cu uspe{no promovisana Vo-

jna akademija i da }e tokom leta u tom gradu biti jo{ manifestaci-

ja u kojima }e u~estvovati Vojska Srbije.

[utanovac je izrazio o~ekivawe da }e se saradwa sistema

odbrane sa vr{a~kom op{tinom nastaviti na obostrano zadovo-

qstvo, kao i saradwa sa kompanijom Hemofarm, koja je, prema min-

istrovim re~ima, va`an partner sistema. 
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Odgovori na novinarska pitawa

Odgovaraju}i na pitawe novinara o presudi arbitra`nog

suda u vezi sa spornim ugovorom o kupovini izraelskog satelita,

ministar je rekao da nema kona~ne informacije, te da je takav

ishod za wega bio „apsolutno neo~ekivan “. Ministar je rekao

da Ministarstvo odbrane svakako ne}e snositi tro{kove po-

ravnawa sa izraelskom firmom.

[to se ti~e spora oko stadiona Partizan, [utanovac je

ponovio da spor datira od 1997. godine kada je Ministarstvo

osporilo ugovor o poklonu, jer je po tada{wem zakonodavstvu

morao da postoji precizno definisan razlog i interes sistema

odbrane da se tako ne{to uradi, a takvog interesa, rekao je min-

istar, nije bilo. On veruje da }e se sa Partizanom na}i adek-

vatan dogovor.

Vojsci treba 30 stanova

Predsednik op{tine Vr{ac ^edomir @ivkovi} izrazio je

zadovoqstvo zbog saradwe sa Ministarstvom odbrane, koje je,

kako je ocenio, pokazalo razumevawe za potrebe op{tine i do-

dao da je za gra|ane Vr{ca veoma va`no da }e se vojni objekti

koji se nalaze u gradu veoma brzo staviti u funkciju koja }e

slu`iti zajednici.

U Vr{cu je u Master plan u{lo ukupno {est objekata: Klub

Vojske Srbije, lokacija na uglu ulice @arka Zrewanina, poligon

„Kamenolom“, kasarna „Narodni heroj @arko Zrewanin“,

lokacija „Potok Mesi}“ i skladi{te „Potok Mesi}“.

Lokalna samouprava Vr{ac izrazila je 2008. godine `equ

za preuzimawe vojnih objekata. 

Prema podacima Uprave za infrastrukturu, Vojsci je u

Vr{cu u ovom trenutku potrebno 30 stanova.

Saradwa Ministarstva odbrane 
i op{tine Vr{ac

imovina – za
stanove

Vr{cu, 12. maja, ministar odbrane Dragan [utanovac potpi -

s ao je sa predsednikom op{tine ̂ edomirom @i vkovi}em  Pro-
tokol o saradwi u oblasti raspolagawa vojnim nepokretnos-
tima na teritoriji te lokalne samouprave. 

Lokalna samouprava }e, kako je re~eno, najverovatnije prvo

preuzeti Klub Vojske, budu}i da im je taj objekat neophodan za

pro{irewe kulturnih i obrazovnih kapaciteta. Ministarstvo bi u

skorije vreme moglo da dobije devet stanova na ime dela naknade.

Ministar [utanovac je podsetio da je smawewem broja gar-

nizona prestala i potreba Vojske Srbije za kori{}ewem

odre|enih vojnih objekata u wima, te da ih je Ministarstvo

odbrane ponudilo, prioritetno lokalnim samoupravama u za-

menu za stanove.

On je naglasio da je Ministarstvo odbrane u posledwe vreme

ulo`ilo ogromne napore da poka`e kako mo`e da bude pokreta~ko

ministarstvo odbrambene industrije, a da }e ugovarawem razmene

vojne imovine {irom Srbije omogu}iti da se razvija i gra|evinska

industrija.

Verovatno }e se graditi stambeno-poslovni objekti koji }e

doprineti daqem razvoju lokalnih zajednica. [utanovac je rekao

da su, pored Vr{ca, u toku sli~ni pregovori sa Po`arevcem, Piro-

tom, Jagodinom, dok je sa Suboticom ve} postignut dogovor. On je

rekao i da se tokom leta o~ekuje niz sastanaka sa lokalnim i


